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Gör om och gör rätt!

det för slutprodukten. 

Resultatet är ändå att de legala vapenägarna har 
förlorat två år på en utredning som inte innebär 
de lättnader som riksdagen och regeringen hade 
ställt i utsikt. Och det var inga orimliga åsikter man 
framförde. Skillnaden ligger kanske i att det bland 
riksdagsledamöterna � nns både jägare och skyttar 
(riksdagen har faktiskt en egen jaktklubb) och de 
förstår med sin praktiska erfarenhet mycket sådant 
som en teoretiker med aldrig så höga juridiska meri-
ter inte kan fatta.

Det � nns bara en sak att göra: Gör om och gör rätt. 
Tillsätt en ny vapenlagsutredning men bemanna 
den med folk som kan både ämnet och juridiken 
(vi känner � era jurister som skulle passa). Då � nns 
det en möjlighet att vi får en bra och vettig vapen-
lagstiftning som inte är en byråkratisk snårskog till 
absolut ingen nytta. Problemen i samhället ligger ju 
inte hos de legala vapenägarna, det är faktiskt alla 
överens om. Och de kriminella skiter aktningsfullt i 
allt vad lag heter, det är också alla överens om.
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Efter att riksdagen och regeringen i � era omgångar 
signalerat att man vill se lättnader för landets legala 
vapenägare så är det inte underligt att vapenutred-
ningen emotsågs med stor förväntan.

Denna förväntan byttes snabbt i förvåning och ren 
ilska eftersom utredaren inte hade hörsammat de di-
rektiv han fått utan lyssnat på Polismyndigheten och 
komponerat ihop en brygd med än � er restriktioner 
och än mer envälde för Polismyndigheten.

Varför lyckas regeringar ofta välja utredare som 
är rent okunniga om både vapen, jakt, skytte och 
historiskt vapensamlande? Det hjälper ju inte om 
utredaren är en aldrig så hög jurist, han måste kunna 
det ämne han ska utreda, annars blir han lätt mani-
pulerad av dåliga rådgivare.

Till utredarens försvar ska sägas att han faktiskt � ck 
ett helt omöjligt uppdrag: att föreslå lättnader som 
ändå skulle bibehålla samma skyddsnivå som dagens 
lagstiftning.  

Dessutom var han den tredje som � ck ta tag i denna 
utredning. De två tidigare hade backat ur, kanske 
insåg de det omöjliga i uppdraget ??

Det är svårt att säga vem som har bidragit med vad, 
det blir som alltid siste man som får bära hundhuvu-
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